
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 32/2023

Aika: 28.11.2023 Paikka: Otakaari 4, Huone 149
kello 12:00 02150 Espoo

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti (etänä) Maiju Koponen
Sofia Ahola Aino Juvakka
Tommi Karvonen (sihteeri)

Poissa: Elias Pasanen Elias Peltola
Ella Koivisto Aino Ylänne
Miika Luhtamäki

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara aloitti kokouksen ajassa 12:13.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen siirretään ensi kokoukseen.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Postilokeroon oli tullut Tekijälehti.
5.2. Juvakka ilmoitti, että Otaniemen Alepa on kiinni.
5.3. Martti ilmoitti, ettei uuden raadin koulutuspäivälle saada arkistokäyntiä.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat uudet jäsenet.
6.2. Raadin palaute

Raati on saanut palautetta toisen ulkoexcursiovastaavan valinnasta. Raati on
käsitellyt palautteen.
Raati on saanut palautetta huonoista saksista kiltahuoneella.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Martilla hieman kipeä olo. Tenttiviikko on alkanut stressata vähän.
Kontiolle kuuluu hyvää. Hän on tehnyt testamentin seuraajalleen.
Aholalla on ollut viime aikoina Pasipäivät. Hän on nauttinut Elias Pasasen
seurasta. Häntä kuitenkin vähän stressaa menojen määrä ja kouluhommat.
Karvonen on käynyt porukoilla piipahtamassa. Hänelle kuuluu hyvää. Pientä
stressiä ilmassa viimeisistä koulujutuista.
Koponen on käynyt siskon valmistujaisissa Skotlannissa. Hänellä oli kivaa
siellä. Kandi alkaa olemaan valmis.
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Juvakka on ollut vähän lamaantunut. Hän on tarvinnut aikaa palautua
tapahtumista. Äiti on käynyt kylässä viikonloppuna. Seuraavat viikot
stressaavat koulun ja tapahtumien puolesta.
Tornivaaraa väsyttää. Hän on käynyt töissä viime aikoina ja kaatanut kahvit
pitkin pöytiä tänä aamuna. Käsittämätön pikkujoulukausi on myös aluillaan.
Peltolalle kuuluu hyvää. Hänen kandi alkaa olemaan valmis. Nyt auttamassa
muuttamisessa.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. SAT virkistys

Martti kertoi virkistyksestä. Tapahtuma on mennyt kivasti ja joogasta
on tullut hyvää palautetta.

7.2.2. ENG board game night
Juvakka kertoi tapahtumasta, että porukkaa oli hieman vähänlaisesti.
Hyvä konsepti, huono ajankohta.

7.2.3. Yhteislähtö HIFK-TPS-otteluun
Tornivaara kertoi, että peli ja tunnelma olivat hyviä. Kymmenen
osallistujaa tuli täyteen.

7.2.4. Alumnisitsit
Ahola kertoi sitseistä. Homma oli toiminut hyvin. Ruokaa oli kehuttu
superhyväksi. N:nnen vuoden opiskelijat olivat myös tervetulleita, joka
koettiin oikeaksi ratkaisuksi.

7.3. Oasis of Radical Wellbeing - häirintätilanteiden käsittelystä
Raati on saanut kyseisestä tapahtumasta sähköpostia. Tornivaara ehdotti
viestin välittämistä häirintäyhdyshenkilöille. Välitetään myös uudelle raadille.

7.4. Kähmytilaisuus
Tämän viikon torstaina kello 16:30 on kähmytilaisuus. Nykyisillä ja uusilla
IE:illä on homma hallussa. Juvakka delegoi maisteritapahtumia koskevat
varaukset jollekin muulle. SRT-päivät ovat hoidossa järjestäjillä.

8. YHTEISET
8.1. Killan joulumyyjäiset

Tornivaara ehdotti killan joulumyyjäisiä. Tapahtuman idea on myydä killan
varastoja tyhjemmäksi. Kontio hyväksyi idean rahastonhoitajan
näkökulmasta. Ajankohtaa ja toteutusta pohdintaan vielä.

8.2. Opiskelijoiden itsenäisyyspäivän soihtukulkue
Tornivaara esitteli raadille tullutta sähköpostia soihtukulkueesta. Osallistujia
kartoitetaan nykyisen ja uuden raadin sekä toimihenkilöiden parista.
Tornivaara ilmoittaa IK:n osallistuvaksi.

9. MAISTERITOIMIKUNTA
9.1. KvKPP

Juvakka kertoi KvKPP:sta tilannekatsauksen.
9.2. Wappu simulator

Juvakka kertoi, että tapahtumassa on luvassa rastikiertely ja vapputekemistä
heille, jotka eivät ole loppukeväästä paikalla.
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10. IE-Perhe
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. FUKSITOIMIKUNTA
11.1. Ei esille tulleita asioita.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
13.1. Viestintävirkistys

Peltola laittoi viestillä tietoa viestintävirkistyksen suunnittelusta.

14. OPINTOTOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. RAHA-ASIAT
15.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 2) olevat laskut ja kulukorvaukset.
15.2. Varattujen tuotteiden varauksen purkautumisen dedis

Kontio ehdotti, että merchin varaus purkautuu jossai vaiheessa, jotta ne
saadaan uudestaan myyntiin eivätkä jää lojumaan varastoihin.

15.3. Kahvi
Kontio pyysi tilaamaan loppuvuoden kahvit, jotta ne saadaan laskutettua
YIT:ltä ennen joulua.

15.4. Käteisen tarina
Kontio esitti tapahtumaketjun käteisvaroista.

16. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Koponen otti esille ensi vuoden tapahtumien kannattavuuden arvioimisen

seuraajilleen. Suositteli keskustelemaan seuraajien kanssa, mitä tapahtumia
kannattaa järjestää ja mitä ei.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään ensi tiistaina kello 9:15.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 13:49.
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VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Tommi Karvonen

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 28.11.2023
Otakaari 4 LIITE 2
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 28.11.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Aleksi Tallgren Exculahja: HTJ 14,39

Miika Luhtamäki Vujulahja: AS 10,00

Elias Pasanen Vujuedustus: TPJ & VK 134,64

Tatu Aapro Liput HIFK-TPS 118,00

Laura Aalto Alumnisitsien alkoholittomat viinit 76,57

MK HalloweENG kulujentasaus 312,28

Astiva Astiavuokra alumnisitsit 644,60

Tulijooga SAT-virkistys: Jooga 400,00

KIK ENG-fest kulujentasaus 183,83

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


